
騙 自 一一←J!l "-A功孟王立學年度碩士班招生考試試題 共/吉!說/主
系何在日引 藝術FJè ~r

考型科汀 事術尖丈 ζ口1期。30E 的丈 4

※考生請注意本試題口可囝可言可使用計算揖

帥"的。且 WritcallyourausweTsonthe 盟主盟主且且2 

1. TnlDslatioD (1 中翻英」與 F英翻中」各趣，每題 20 分，共 40 分)

1.革的本質」可說是吳學中最恨本的問題，也某種意蓋上!對美的「本

質」下定義也就是對美學 F為 門學軒的性質作的規範昌大概在公兀前六世

紀!古希臘人就已經在思素美酌問題[.然而J' 貴的「木實」經過了兩于多

年的討論 1 問題小他且有解決!反而顯得越來敲複轉回甚余，有些告發現代的

莘學評論家認為主酌「本質 l 根本就不存在﹒ 

2. Modern ar←-comprl、iog ma叮 schools 01"“isms"-i~ difficult to 

understand because it is based 00 an experimentaJ approach. It is a reaction 

agaînst academicism. Due to advances in modern technulogy, modern artists 

can experimcnt in many ncw mediums. They also draw ou many past style~ 

which tbey can combi間的山腳Iike. In short, the)' are thc heir、 ofncarly 

3,000 years of Western art 

11.\"吋位.g(英文3日m' 甜甜。至叫“字! 國 60 分〕 

By mixing traditional and ωntemporary， Eastern and 、司\iestern， local and 

international, T:訓""an's contemporall' artists in both the visua! and 

performing arts ar.官 exploring different approaεh，嘻 and developing their 

Ul\' ß unique styles. Please l\' cite an essay to discuss Taiwanese arts in the 21't 

century. 


